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Trafikpolitisk udvalg
Folketinget.Christiansborg.
v. Flemming Damgaard Larsen

Fælesrådet for Taulov, Børup og Studsdal tillader sig herved at rette en forespørgsel vedr. 
adgangsforhold på Taulov station for handicappede og barnevognsbrugere, samt dårligt 
gående .
DaTaulov nu er et stort trafikknudepunkt i Danmark, vil det automatisk også give flere 

brugere af den kollektive trafik
Taulov station blev for 25 år siden "velsignet" med en bro over 2 spor. Dette medførte, at 
de nævnte grupper ingen muligheder har for at benytte tog til og fra Taulov.
Fællesrådet har flere gang henvendt sig til de relevante udvalg, d.v.s. Banestyrelsen, 
D.S.B og trafikudvalget uden resultat.
Vi er af den opfattelse, at Taulov station er den eneste station i Danmark der har disse 
dårlige forhold. Beboere i Taulov har flere gange gennem pressen gjort opmærksom på 
de forhold der er for nævnte grupper.
Fællesrådet vil derfor spørge Trafikudvalget ,om det er muligt at få en status 
på renoveringen af stationen, eller om der er andre løsninger for nævnte grupper for at 
benytte toget til og fra Taulov.
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